
20190321 Årsmöte Tyresö Kammarkör 
Närvarande: Ulrika Kerstin Brittis Eva Tomas Magnus Charlotta Helen Rosine Ann Vanessa Annika 

Ann Hillevi Anders Ann Kalle Maria (Johan Evert Rainer Päivi Miguel) 

 

Mötet öppnas. 

 

Val av ordförande för mötet. 

Ulrika väljs till ordförande. 

 

Val av sekreterare för mötet. 

Kerstin väljs till sekreterare. 

 

Val av två justerare tillika rösträknare. 

Ann och Anne 😊 väljs. 

 

Fråga om kallelse till mötet utgått stadgeenligt. 

Mötet finner att så har skett. 

 

Fastställande av dagordning. 

Den föreslagna dagordningen godkänns av mötet. 

 

Föredragning av verksamhetsberättelse. 

Verksamhetsberättelsen genomläses tyst av var och en. 

 

Ekonomisk rapport. 

Kassan innehåller för närvarande 7389,16 (tre tidigare årsavgifter släpar) och det har åter blivit dags 

att betala årsavgiften på 325:- 

 

Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 

Mötet beviljar styrelsen ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret. 

 

Val av dirigent. 

Ann Adolfsson Eiderfors  väljs än en gång till dirigent för Tyresö Kammarkör. 

 

Förslag på kandidater till posterna som ordförande, kassör, ledamot och suppleant. 

Ulrika (ordförande)   1 år nyval 

Kerstin (sekreterare)   1 år kvar 

Anders     2 år nyval 

Brittis (suppleant)   1 år nyval 

Maria (ledamot)   2 år nyval 

Utöver detta tillkommer funktionärer såsom notbibliotekarie och klädansvarig. 

 

Klädansvariga 

Hillevi och Ann 

 

Notbibliotekarier 

Eva och Annika 



 

Fastställande av medlemsavgift. 

Avgiften fastställs till oförändrade 325:- och den ska betalas in på vårt PlusGirokonto 17 74 61 – 1 

 

Värdegrund. 

Svenska kyrkans värdegrund är också körens värdegrund. Det beror naturligtvis på att vi är en del av 

församlingen. Vi har lagt upp en länk till Svenska kyrkans hemsida, på vår hemsida, där det står att 

läsa om detta. 

 

Eventuell omflyttning av musiker inom Tyresö församling – uppföljning. 

Från vår styrelse och Trollbäckens oratoriekörs styrelse har en invit till dialog i frågan skickats. Det 

enda svar vi har fått är att det i den interna processen med framtagande av en ny 

församlingsinstruktion, nu inte finns plats för dialog i frågan. Vi har varit tydliga med vår önskan om 

en delaktighet i beslutsprocessen vad gäller det musikaliska. Päivi bevakar frågan i kyrkofullmäktige. 

 

Dirigenten har ordet. 

Ann tackar styrelsen får det gångna årets samarbete och alldeles särskilt för engagemanget i 

ovanstående fråga. Hon tackar kören för alla insatser och tycker det har varit synnerligen väl jobbat 

av oss allesammans. Tack för det! 

 

Övriga frågor. 

• GDPR 

• Körläger 

• Höstschema 

 

GDPR – det tidigare omnämnda mailet har gått ut till samtliga medlemmar och ingen har motsatt sig 

att vår hemsida har nuvarande upplägg. Mailets textinnehåll finns upplagt på hemsidan under en 

egen flik ”GDPR” 

 

Körläger – Kerstin bokar en bra plats i Nynäshamn och ser även till att få in uppgifter om eventuella 

allergier, från körmedlemmarna. 

 

Höstschemat – delades traditionsenligt ut. 

 

Mötet avslutades. 

 

Vid tangentbordet: 

Kerstin Romin 

 

Justeras: 

 

 

 

 

 

………………………………………………………………  …………………………………………………………………. 

Ann Skoog    Anne Johansson 


